
  

הדלקת נרות - 17:27, צאת השבת - 18:27

גיליון 1604

שבת פרשת פקודי

15 . 3 . 2024  , ד ’ תשפ" ב באדר  ה’ 

צילם: אביהו אשבלשוק צדקה 



זל טוב!
מ

למרים ויעקב וכמן 
להולדת הנין

נכד לשושה והלל
בן למוריה ודוד

 שיעור בערב שבת: 

שבת  פרשת פקודי

מנחה וקבלת שבת - רבע שעה אחרי הדלקת נרות 

13:30  - מנחה גדולה 

17:27  - מנחה קטנה

שבת:

06:30   -  מניין ראשון בבית הכנסת 

מניין מרכזי - בבית הכנסתמניין מרכזי - בבית הכנסת       - - 08:3008:30

זמני תפילות השבת

תפילת מנחה בימי החול בבית הכנסת - 17:45

שיעור לאחר מוסף

***

הרב אילעאי

עינת לוי

שימו לב!!  סוף זמן ק"ש בשבת: 8:49

לעפרה ושמשון גוטליב

להולדת הנכד

בן לדפנה ומיכאל דהן
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דרישת שלום וחיבוק חם לכל חיילנו בעורף ובחזית!

ברכות  לעומר נחליאל  על קבלת מצטיין פלוגתי בפלס"ר צנחנים, בטקס הסיום של הכשרת

הלוחמים בבא"ח צנחנים. הצלחה רבה בהמשך הדרך!

ברכות לנופר אפרתי  לסיום קורס הכשרה של הו"ד והרבה הצלחה כמפקצי"ת עברית במחווה אלון. 

ברכות לניסים שטיינר לסיום הטירונות והרבה הצלחה בהמשך המסלול של סיירת חרוב.

ברכות לשלו זלקינד לסיום קורס מכי"ם והרבה הצלחה כמפקד ביחידת מורן.

ברכות לאחיה איתן לסיום קד"צ בחיל מודיעין וברכת הצלחה לקראת הגיוס.

אוהבים, גאים ומעריכים
רים עדת צעי ו

צאתכם לשלום ובואכם בשלום ! 

למלכה הקשר

להולדת הנין

 נכד ליגאל ותמר

בן לכנה ויוסף



מהפרשה    
נקודה

נוּ עָמַד מוּל הַכּתֶֹל עִמָּ

ה, תְפִלָּ ישׁ בִּ  הָרַב הַיָּשִׁ

נוּ" לָּ כִינוּ כֻּ זָּ רֵי שֶׁ  אָמַר לִי: "אַשְׁ

ם. לָּ ר, לאֹ כֻּ ב, וְנִזְכַּ  וְשָׁ

דִמְעָה מְנַצְנֶצֶת  עָמַד בְּ

רוֹת טוּרָאִים, ין עֶשְׂ  יָחִיד בֵּ

עֶצֶם, חַת לְחָאקִי, בְּ  אָמַר לִי: "מִתַּ

כֶם כּהֲנִים וּלְוִיִּם” לְּ  כֻּ

השטריימל איני יודע אם היא כל-כך ברורה במאה

אחוזים, היא נתקדשה בדיעבד. הרבה גאונים

צדיקים וקדושים חבשו אותו, ומתוך כך נתקדש

השטריימל. לעומת זאת, קדושת מדי הצבא

בישראל היא קדושה עצמית מקורית."

“ניגש אלי תלמיד אחד של ישיבתנו, בחור נחמד

ויקר מלא יראת שמים וקדושה, ולבוש בגדי צבא.

אמרתי לו: "בהתחלה לא הכרתי אותך!". הוא היה

לבוש במדים. אתם יודעים שאני מתייחס למדים

האלה בקדושה. באותה הזדמנות הזכרתי מה

שאמרתי בחתונה אחת, כאשר בא החתן לבוש

מדי צבא. היו שהעירו שאין זה מתאים שחתן יעמוד

תחת החופה עם מדי צבא. בירושלים עיר הקודש

נהוג שבאים עם בגדי שבת, בגדי קודש, כגון

שטריימל.   אגיד   לכם   את   האמת:    קדושת 

רֵת בקַּּדֶֹשׁ" רָד לשְָׁ ְ ּׂ "בגִּדְֵי הַש
נחמיה רפל
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   מרחיב הרצי"ה במקום אחר, ומסביר: על הפסוק

"וְעָשׂוּ לִי מִקְדָּשׁ וְשָׁכַנְתִּי בְּתוֹכָם" אומר רש"י:

"וְעָשׂוּ לִשְׁמִי בֵּית קְדֻשָּׁה" דהיינו: כדי שיתקיים

"ושכנתי בתוכם", כדי שהקב"ה ישכון בתוך בני

ישראל, הוא צריך, כביכול, לרדת מלמעלה

ולהיכנס לבית המחובר לקרקע. בית זה אינו בית

רֵיק, אלא יש בו מטלטלין הממלאים אותו, וכמובן

יש גם אנשים העובדים בו, דהיינו: יש בית, יש

אנשי עבודה ויש כלי עבודה, ומכאן מתחייב שיהיו

גם בגדי שרד מיוחדים לשרת בקודש: מדים של

צבא קודש. לכל הכהנים המשרתים בקודש יש

מדים, לכהן הגדול הנכנס לפניי ולפנים יש מדים

מיוחדים, וגם – בלשון הרצי"ה – "לחיילים בצבא

של מדינת ישראל העוסקים בעבודת קודש" יש

מדים, מדי המשרתים בקודש, כלשון הכתוב:

"בִּגְדֵי הַשְּׂרָד לְשָׁרֵת בַּקּדֶֹשׁ". 

  "הרב הישיש" הוא הרב צבי יהודה הכהן קוק

זצ"ל, אותו הסיע בג'יפ בננו וחברנו יורם זמוש

מיד עם תום הקרבות במלחמת ששת הימים,

והביאוֹ מביתו שבשכונת גאולה אל אבני הכותל.

השיר מבוסס על מעשה שהיה, ואין זו הפעם

היחידה שבה התבטא הרצי"ה על קדושת מדי

החאקי. כך סיפר הרב שלושה שבועות לפני

שחרור הכותל, בדרשתו המסורתית בישיבת

"מרכז הרב" בליל יום העצמאות תשכ"ז:

השיר "הכותל – אזוב ועצבת", שכתב יוסי גמזו

והלחין דובי זלצר, מסתיים בשורות אלה:



קצרים
ק' הילה

היום. בין השאר סיפר שבתו

מסרבת לבקר במקום ושהוא עצמו

פוקד אותו מפעם לפעם, "עולה

לרגל". היה מאוד מרגש.

נכנסתם לקיבוץ רעים?
 היינו נאמנים להחלטה שלא

להיכנס לפרטיות, ואת ההסבר

מאורן קיבלנו בכביש האחורי של

רעים. סיירנו בקיבוץ רק בתוך

המכוניות.

 שוב, החוויה לשמוע ממקור ראשון

על מה שהיה שם, שמספר "פה

שרקו כדורים לידי", "פה היה חבר

לצידי שכאן נפצע [...]" – זה חודר.

חודר עמוק. בסיור בתוך הקיבוץ

פתאום קלטתי שאנחנו כשעה

בקיבוץ ולא ראינו נפש חיה. אפילו

לא חתול או כלב. אמנם מתחזקים

את הנוי אבל – השקט הזה – ככה

נראה קיבוץ נטוש! ההכרה הזאת

היתה עבורי כמו אגרוף בפנים.

הגעתם לנובה...
  כן. לאחר חיפוש מצאנו את

הדגלים של איתי באוסי ובן מזרחי

הי"ד, והתייחדנו עם זכרם. באתר

הנובה היה ציבור גדול של מבקרים,

וכל אחד היה עם עצמו. 

  הקשר וההתייחדות של כל עם

ישראל נגעו בי עמוקות. 

איך היה בעלומים?
  ברגע האחרון אייל ריין שאיתו

תיאמתי הדרכה – לא התפנה, אז

"גייסנו" את אסף בית אריה,

שמנהל את הרפת של עלומים

מהיום השלישי של המלחמה, ואסף, 
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כמו שאנחנו מכירים - יודע לספר! 

אסף סיפר איך כשהגיעו לרפת –

הם מצאו פרות שלא אכלו ולא

נחלבו במשך כארבעה ימים, איך  

מצאו מחלוב שרוף ומחורר

והתחילו לשקם אותו, ולאט לאט

התחילו לחלוב ולשקם את הרפת

עצמה.

  לא דומה לשמוע או לראות במדיה

את הדברים, לשמיעה ממקור

ראשון וראיית הדברים בשטח. זה

עורר בי הרבה מחשבות. 

אם אנחנו כבר מדברים על
“ירקונים” – האם היציאה ביום שישי

שינתה משהו בהרכב המשתתפים?
  ההרכב ברובו דומה. יחד עם זאת,

סיור ביום שישי מאפשר ליותר

חברים להצטרף. הסיורים הם בדרך

כלל שילוב של מקום וסיפורו, כולל

מפגש עם אנשים שמספרים מתוך

זווית אישית. זו הזדמנות שלא

חוזרת לפגוש היסטוריה קרובה

ורחוקה מכלי ראשון.

  ושוב אנחנו חוזרים ומזמינים את

כל המעוניינים להצטרף אלינו

לירקונים. המעוניינים – יכולים

לפנות אלי ואצרף אותם לרשימת

התפוצה.

סיור הירקונים ב”עוטף”  / 

 ביום שישי האחרון יצאו

ה"ירקונים" לסיור בעוטף. שאלנו

את אריה ברנע, יד ימינם של אבי

ששון - “האבא של הירקונים”, ושל

אליקים איטלי:

רבים מבין תושבי העוטף מרגישים אי
נוחות רבה מכך שביתם ההרוס הופך

לאטרקציה. איך התמודדתם עם זה?

  סיכמנו מראש עם המדריך, אורן

אחרק, חבר קיבוץ רעים, סטודנט

של אבי ששון ממכללת אשקלון,

שנסייר רק היכן שירשו לנו ושלא

נכנס אליהם ל"קרביים", אלא

מסתכלים מבחוץ. 

 עלינו לתצפית יפה בתל גמה,

ממנה אפשר לצפות 360 מעלות

ולהבין את התמונה הרחבה של

האירוע. יש משם מבט מרשים

לכיוון מרכז הרצועה ולצירים

המרכזיים באזור. אורן המדריך,

לוחם בכיתת הכוננות של קיבוץ

רעים, תיאר את ההתרחשות

מנקודת המבט האישית שלו. 

שמעתם עדויות אישיות נוספות?
  היתה לנו הפתעה. בביקורנו ליד

"המיגונית של ענר שפירא", שאליה

נמלטו המבלים ממסיבת הנובה,

והותקפו בתוכה בירי וברימונים,

הצטרף אלינו אדם שעמד לידינו

והקשיב להסבר. בסוף שאל: "רגע..

אני יכול לדבר?"

  מסתבר שהבת שלו היתה

במיגונית, והיא אחת מששת

הניצולים שיצאו משם בחיים. הוא

שיתף אותנו בסיפור ובמה

חלק מתוך כרזה באתר הנובהשהתרחש שם, ומה קורה איתם 

שיחה עם אריה ברנע



שמחים לשתף בשת"פ מקסים בין

הקואליציה לקיבוץ הדתי, תרומה

והכנה של משלוחי מנות לכ - 2000

מטופלים, בכל בתיה"ח בארץ. תודה

גדולה לעדי שגיא שיזם והוביל את

הפרויקט, ולקיבוצים הדתיים הצדיקים

שלקחו עליהם את המשימה. אתם לא 

שוב תודה ויישר כוח לכל

התורמים. זכות גדולה נפלה

בחלקנו.” 

יודעים כמה זה לא מובן מאליו,

שהשנה כל מטופל יקבל משלוח מנות.

יש בתי חולים בהם מאושפזים אחרים  

מקבלים בכל שנה כמה וכמה

משלוחים, ואצלנו במחלקות בריאות

הנפש לא היו מקבלים אפילו אחד... אז

זו בשורה וזה מרגש!!

הייתי שמחה לספר על זה באולפני

הטלוויזיה, כי זו חברים – גאולה.

  לפני שבועיים נשלחה בווטסאפ

הקיבוצי הודעה שהזמינה את

החברים לקחת חלק במיזם של

תנועת "הקיבוץ הדתי" ולתרום

משלוחי-מנות למתמודדי נפש

בבתי חולים בכל רחבי הארץ. אסף

בית אריה מספר: 

“חברי הקיבוץ ותושבים רבים

נרתמו ותרמו ביחד קרוב ל– 300

משלוחים. (הכי הרבה בתנועה,

��), תודה גדולה לכולכם. כמובן 

המשלוחים שתרמנו יועברו לבתי  

 

“השנה כל מטופל יקבל משלוח מנות”
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החולים ’איתנים’ ו’כפר שאול’. 

  מצורף קטע ממכתב שנשלח

בפורום של קואליציית הארגונים

למען בריאות הנפש: 

בבית הכנסת 

- אלעד וגנר

תפילת ערבית, קריאת מגילה - אהוד איתן

ערב פורים, מוצ”ש פרשת ויקרא 

 12:45 - תפילת מנחה בבית הכנסת 

יום ראשון - פורים  
07:00 - קריאת מגילה לנשים בבית המדרש 

- שמעון בזק08:00 - תפילת שחרית וקריאת מגילה         

קריאת מגילה בבית סביון 

קריאת מגילה לנשים בבית המדרש

חובה על כל יהודי ויהודיה לשמוע כל מילה מקריאת המגילה בערב ובבוקר

לאחר קריאת המגילה בערב ריקודי מצווה ברחבת בית הכנסתלאחר קריאת המגילה בערב ריקודי מצווה ברחבת בית הכנסת  

- 20:30

:12

- 19:00

- 20:00

"וִימֵי הַפּוּרִים הָאֵלֶּה א יַעַבְרוּ מִתּוֹ הַיְּהוּדִים וְזִכְרָם א יָסוּף מִזַּרְעָם"
(אסתר ט' 28) 

4:30   - תחילת הצום
12:15 - תפילת מנחה “ויחל” 

18:15 - סיום הצום

ם י ר ו פ ב ת  ו ל י פ ת ה י  ר ד ס

:12

צאת השבת18:31 -

תענית אסתר מוקדמת - ביום חמישי

  09:15 - קריאת מגילה בבית סביון       

בבית הכנסת 

פורים שמח!!!



  ביום שני, ר"ח אדר ב', התקיים היריד המסורתי של שוק צדקה. השוק הינו אירוע השיא לאחר תהליך

ממושך בבתי הילדים, בו אנו מחליטים למי נתרום, חושבים על מוצרים יפים בעלויות נמוכות, מתכננים,

והילדים ניגשים לעבוד על התוצרים במלוא המרץ.

   חשבנו השנה איך להתייחס למצב בארץ במהלך השוק. בעזרת רחלי ויצמן, ילדי ה’-ו’ הכינו עץ דובדבן

לזכרו של איתי באוסי ז"ל. כמו כן, החלטנו לתרום את הכסף לקרן לחיילים בודדים לזכרו של בן מזרחי ז"ל.

בנוסף, הוכנו שלטים לאופניים ברוח התקופה, וע"מ להוסיף קצת רוגע, הכנו נרות ריחניים וכריות מרגיעות

לעיניים.

   בגזרת האוכל חברת נעורים הקימה מעדנייה מפנקת, והטילונים - מסעדת בשרים שווה, ובנוסף ניהלו את

הרישום בקופות באדיבות ובמקצועיות.

   השנה הצטרפו אלינו גם בנות צהלי היקרות שהשתלבו בעזרה והקימו דוכני איפור, תסרוקות ועוד. תודה

רבה!

   נתרמו באירוע 11,129 ₪ שייתרמו למרכז לחיילים בודדים ע"ש מייקל לוין ז"ל, שלמד אצלנו באולפן ונפל

במלחמת לבנון השנייה. כחלק מתהליך ההכנה, נציגת העמותה הגיעה לדבר עם הילדים ולספר להם על

חיילים בודדים, וכיצד העמותה מסייעת להם.

   זו ההזדמנות לומר תודה לאנשים טובים שסייעו לנו בהכנות לשוק - לאורי אלטמן - על הקופסאות היפות,

למפעל השעונים - על השרשראות, ליונה עפרוני - על החשיבה המשותפת והכנת התוצרים עם הילדים

בסבלנות ובנועם, לרחלי ויצמן - על הכנת המוצרים עם ילדי ה'-ו' ביצירתיות ואהבה, לישיב תדהר - על

העזרה בחומרים, לצבי אפרתי - על חיתוך הלוחות ולגמלי וצוות המטבח - על הנכונות והעזרה. לסיום

תודה והערכה רבה למדריכים ולמדריכות - על ההשקעה, המסירות וההתגייסות, ולילדינו החמודים

שניסרו, חתכו, תפרו, קרצו, סחטו, קשרו, קישטו ולבסוף גם מכרו. יישר כוח!

   ובהזדמנות זו, אירוע נוסף בר"ח אדר הוא “ונהפוך הוא” של חדר האוכל ע"י היבנאים מכיתה י"ב. השנה

הפך מתחם חדר האוכל לגן ילדים מלא במתקנים ובהומור קיבוצי. 

כל הכבוד לבני ובנות כיתת ברוש על היוזמה והביצוע באופן עצמאי לגמרי. העליתם לנו חיוך והלוואי שנרבה

בשמחה!

סיכום שוק צדקה

מור וולף
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צילה: מור וולףהדוכן של עצי הדובדבנים, לזכר איתי באוסי הי”ד



מלים חמות למשה ליבר,  בטקס פרידה מהמועצה
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עונת תחמיץ החיטה מתחילה בקרוב 
אנו גאים על כך כי עבודות עבודת כיסוי בורות התחמיץ נעשית בכוחות

משותפים של חברי הקיבוץ היקרים הנרתמים למשימה. חשוב לנו להדגיש כי
כיסוי הבור אינו דורש מאמץ פיזי מיוחד, אך נדרשת עבודת צוות.
 בקרוב תקבלו זימונים לתורנות זו. יתכן שבעונה זו גם פעמיים.

 תודה על שיתוף הפעולה ובהצלחה לכולנו 
דביר וציפי

אם לא תחמיצו - תחמיצו !!
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ייפתח למבוגרים, חיילים

וסטודנטים 

במוצ"ש הקרוב 21:00-20:00

וביום רביעי הבא  בין השעות

18:30-17:00

בואו בשמחה, ליאורה ואושר

 תושופחתה ןסחמ תושופחתה ןסחמ

משק הילדים פתוח בשבתות בין השעות 12.00-11.00

שלום רב לחברי הקיבוץ
עקב מחסור עולמי בשמן זית
שגרר עליית מחירים נוספת,

אנו נאלצים להעלות את מחירי שמן
הזית.

העלייה תיכנס לתוקף ביום שני.
בברכה, צוות חנות של מוצרי המזון



צוות שילוט מדווח
נדב עמיר
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  על רקע פרויקט הבנייה הנרחב המתקיים ביבנה

בשנים האחרונות ובשנים הבאות (בע"ה), והשינוי

המשמעותי במראה הקיבוץ מבחינת הבתים,

השכונות והשבילים ומבחינת שינוי מיקום

המשפחות, עולה הצורך בשילוט להכוונה

והתמצאות בכל המרחבים החדשים שנוצרו.

 יש לציין שהפעם האחרונה, בה טופל נושא

השילוט, הייתה לפני כ- 15 שנה, כך שבכל מקרה

נדרשת כבר מזה זמן התייחסות, גם לשילוט הקיים

במרחבים הציבוריים והמשקיים שלא השתנו.

  לשם כך הוקם לפני כחודשיים צוות, שמטרתו

לבחון את כל ההיבטים והמשמעויות הכרוכות

בפרויקט כזה ולהביא בסופו של דבר הצעה

לתכנון וביצוע של פרויקט שילוט חדש.

  בצוות חברים: דוסי אלטמן - מרכזת, חנה שריד,

שרית חפץ, נדב עמיר.

  הצוות קיים כבר מספר פגישות על מנת להציף

ולהבין את כל מה שיכול להיכלל תחת הכותרת

של "שילוט הקיבוץ", לבחון מה המשמעויות

התכנוניות, הכספיות והביצועיות, ומה להערכתנו

היחס הראוי בין היקף הפרויקט, התקציב הנדרש

והתקציב שמתאפשר.

  ניסינו להעלות ולהקיף את כל הפרטים, החל  

מנקודות כלליות כמו: 

היקף שטח השילוט (מגורים, אזור ומבני

ציבור, אזור המשק), 

רמת הרזולוציה והפרטים אותם רוצים לשלט

ואליהם להכווין: (משפחות, שכונות, דרכים,

מבני ציבור, שלט על היעד, שלט אל היעד,

שלטים בצמתים מרכזיים, שילוט חניות,

עמדות אשפה, מפות ועוד), 

מיהו קהל היעד להכוונה,

וכלה בפרטים כמו:

עיצוב השלטים ו"שפת העיצוב".

החומר המתאים שישלב הכי נכון בין נראות,

עלות, ושרידות השילוט לאורך זמן. 

  על מנת להכניס את הכל למסגרת ראשונית

שממנה ניתן לקבל החלטות על היקפי הפרויקט

הרצויים לנו, עשינו מספר פעולות:

א. סימנו על מפת תוכנית האב של אזור המגורים

המחודש צירי אורך ורוחב ראשיים ודרכי משנה

משמעותיות. 

ב. תחמנו גבולות של "שכונות" לפי מה שנראה

לנו הכי נכון לחלק, ובאופן שיהיה קל והגיוני

להבנה ולהכוונה.

  בתוך כל זה דנו גם בשאלת שיתוף הציבור

בפרויקט. מעבר למה שמקובל (דיווח, דיון, אישור

התיכנון ותקציב), הכוונה לשתף ולשמוע דעות גם

ביחס לשפת העיצוב, ולרעיונות לשמות לשכונות,

לצירים ולדרכים שישולטו. 

 לצורך ארגון כל הפרטים האלו, ביררנו

והתרשמנו מפרויקטים דומים שנעשו בקיבוצים

אחרים. 

  נפגשנו גם עם מספר חברות העוסקות בתכנון

וביצוע בתחום השילוט וההכוונה, ובסופו של דבר

קיבלנו הצעות מחיר לתכנון הפרויקט.

  בישיבת הנהלת הקהילה השבועית, הצגנו את כל

העבודה שנעשתה עד עכשיו ואת מה שנדרש כדי

להמשיך לשלב הבא. באחת האספות הקרובות

הדברים יוצגו ויוסברו גם לכלל החברים, על מנת

לשמוע את הציבור, ובמטרה לאשר את הכיוון ואת

המשך הפעילות. הכוונה בשלב הזה היא לאשר

תקציב לתכנון הפרויקט, ולאשר עקרונית תקצוב

וביצוע בהמשך, על בסיס הצגת הערכת סדר גודל

התקציב שיידרש לכך.

  נשמח לפנייתכם לכל אחד מחברי הצוות בכל

שאלה, בירור, או הבעת דעה לגבי אספקט זה או

אחר של הפרויקט.



בגנרטורים שלנו מלאים. לקיבוץ יש שתי בארות מים

אותן ניתן להשמיש, מחסני המזון שלנו מלאים ואנו

מעדכנים את "נוהל שכן" ובודקים כיצד ניתן לייעל

את התקשורת בינינו במקרה של נפילת קווי

התקשורת. 

  מעבר להיערכות של המערכת, חשוב ומומלץ שכל

חבר וחברה ייערכו גם בביתם הפרטי. יש לדעת

שייתכן ונאלץ לשהות במרחבים מוגנים לפרקי זמן

ממושכים יותר ממה שהכרנו, ולכן חשוב לצייד את

הממ"ד במים ובמזון בסיסי, אפשרות להטענת סלולר,

רדיו טרנזיסטור, פנס וכדו'. מומלץ להיכנס ולבדוק

באתר של פיקוד העורף – מה עוד כדאי שיהיה זמין

בממ"ד. אנחנו בוחנים אפשרות לקנייה מרוכזת של

טרנזיסטורים ופנסים, אך למי שיש או שלא מעוניין

לחכות – מומלץ לשים כבר בממ"ד ציוד כזה. 

  שיבוץ משפחות ללא ממ"ד לממ"דים – המשפחות

יעודכנו ע"י צח"י לגבי השיבוץ בשעת חירום. 

אנו נמשיך ונעדכן ככל שנדע!

  בתפילה ובתקווה שרק נתכונן ושלא נזדקק ושכולם

ישובו לביתם בקרוב בשלום ובבטחה! ושלא נדע...

  בשבועות האחרונים צוות צח"י התכנס מספר פעמים.

ראשית סיכמנו בינינו את תפקוד הצוות במהלך

השבועות הראשונים של "חרבות ברזל" – מה עבד טוב

ומה עוד צריך לשפר. כך למשל דיברנו על כיתת

הכוננות, שנבנתה מחדש בימים הראשון של המערכה,

לאור גיוס רוב חברי הכיתה למילואים, על ההדרכות

שהכיתה קיבלה, והנשק שהושג עבורה. כמו כן דיברנו

על היערכות מערכת החינוך להפעלות והפגה כבר

בימים הראשונים של המערכה, היערכות ענף המזון,

צוות הרווחה, הדוברות ועוד. למדנו את הדברים

וראינו היכן יש מקום לשפר. 

  לאחר מכן הצוות נפגש עם נציגי המועצה להפקת

לקחים ברמת היישוב והמועצה. המשוב, שקיבלנו

מהמועצה, לימד אותנו שתפקדנו היטב, ובסה"כ יש

שיתוף פעולה טוב בין גורמי הבטחון והרווחה של

הקיבוץ והמועצה.

  השבוע נפגש הצוות שוב על מנת להיערך ולבדוק

מוכנות למקרה שתהיה פתיחת מערכה משמעותית

מכיוון צפון, וההשלכות האפשריות של הדבר עלינו.

חשוב  לנו  ליידע  שאנו  מוודאים  שמיכלי  הסולר 

דו”ח ישיבת צח"י   
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יהודה שריד 

(צוות חוסן יישובי)



  שימוש באפליקציה של קופ”ח כללית
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חברים יקרים שלום,

  כחלק מהרצון לשפר את השירות הניתן לחברים

ע"י המרפאה,

אנו מעוניינים לערוך ערב הדרכה על השימוש
באפליקציית “כללית” (תאריך יפורסם בהמשך).

 האפליקציה מאפשרת מגוון של פעולות, כגון:

בקשת ימי מחלה, הפניות לבדיקות דם מהרופא,

בקשה להפקת טופסי 17 ממשרד המרפאה ועוד.

כמו כן, באפליקציה מופיעות הפניות לרופאים

ובדיקות, סיכומי ביקור אצל רופאים וכלל המידע

הרפואי של כל חבר/ה.

  השימוש באפליקציה מאפשר קשר ישיר ביניכם

לבין הרופא בפרט, ולצוות המרפאה בכלל. כמו כן,

הוא מקל על הרופא ועל צוות המרפאה לתת לכם

שירות מהיר ויעיל, ללא עיכובים מיותרים.

  אנו מאמינים כי יש חשיבות גדולה ביכולת של כל

חבר וחברה להישאר מעודכנים לגבי המידע הרפואי

שלהם, וכמו כן, שתהיה לכל חבר/ה יכולת גישה 

בדיקות דם ומקרים דחופים

קבלת אחיות

קבלת רופא

יום א’

8.30-7.00

12.30-9.00

15:00-14:00

11.00-9.00

8.30-7.00

12.30-9.00

15:00-14:00

12.15-11.00

8.30-7.00

12.30-9.00

15:00-14:00

8.30-7.00

12.30-9.00

19:00-14:00

18:00-16:00

יום ה’

8.30-7.00

12.30-9.00

15:00-14:00

8.15-7.30

11.00-9.00

יום ד’יום ג’יום ב’

שעות הקבלה במרפאה  

כדי שנוכל להעביר את ההדרכה בצורה מיטבית, אנו
מבקשים מכל חבר/ה להוריד את אפליקציית כללית

למכשיר הפלאפון האישי. 

חבר/ה שלא עשו שימוש באפליקציה קודם לכן,
מתבקשים לגשת לטל ולקבל ממנה קוד משתמש

וסיסמא לכניסה ראשונית.
מי שמתקשה בתהליך התקנת האפליקציה וכניסה
ראשונית אליה, מוזמן לפנות לאחיות, לטל או למישהו

מבני המשפחה לקבלת עזרה.

  חשוב לנו לציין, כי דרכי הפנייה למרפאה הנהוגות

כעת, יישמרו גם לאחר המעבר לשימוש באפליקציה.   

  כדי לאפשר מעבר הדרגתי, צוות המרפאה יהיה

זמין לשאלות ומתן עזרה בכל.

תודה על שיתוף הפעולה,

צוות המרפאה ודבורית

למידע זה גם מעבר לשעות פעילות המרפאה.

החל מיום ב’ כ”ב באדר ב’ (1.4), יחולו מספר שינויים בשעות הפתיחה של המרפאה. 
שינויים אלו נקבעו ע"י הצוות הרפואי בשיתוף עם הנהלת הבריאות. להלן הלו”ז החדש:

כתמיד, אשמח לקבל הערות והארות.

דבורית

(החל מחודש אפריל)

להתראות בשמחות

מסיבת בת המצווה של מעיין פישביין תתקיים ביום ד’, י”ז באדר ב’ (�.��)

   חתונתם של ניבה (טסלר) וגל אור תתקיים, אי”ה, ביום ד’ כ”ד אדר ב׳ (�.�)

                            “התנדב לי ואתנדב לך” (פתגם יבנאי עתיק)



דיווח משקי 
שלמה נחליאל
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קברניטי הענף, ועל כך נאמר תודה גדולה!

ההתמודדות כרגע היא עם כך שיש ירידה במחיר,

הסיבה לכך היא ירידת מחירי הבשר, שהורידה את

הביקוש להודו. עם זאת, הודות לתוצאות מעולות

במדגרייה, המבוססת על צוות ותיק ומנוסה ומובלת

על ידי גבי אדר שלנו, ולא פחות חשוב, הודות

להסכמים שעשינו בשנים האחרונות, אנחנו מצליחים

לשמר את יכולתנו להתפרנס מהענף.

עדי
  רגע לפני שמעבירים את כל השעונים במפעל

לשעון קיץ (דרושים מתנדבים), ננסה לדייק במה

שקשור בתחום מכירת השעונים. בגיליון הקודם

פגשנו את חברתנו רני ששון, שמנהלת את חנות

השעונים. ועל כך נאמר לה ולצוותה יישר כח! החנות

משמשת כמקור רווח חשוב בכל הפעילות של

השעונים. בנוסף, יש צמיחה יפה בתחום מכירות

האון-ליין של המפעל בזכות השקעה גדולה בפרסום,

ובזכות מתן מענה מהיר ומיטבי לפניות שנעשות דרך

האתר.    

  אולי לא ידעתם, אבל המפעל מחזיק חנות נוספת

בקניון הזהב בראשל”צ. התפעול של חנות כזאת הן

ברמת השכירות והאחזקה, והן בכל הנוגע לעבודת

המוכרים, שישה ימים בשבוע מבוקר עד ערב, היא

לא קלה, ונעשית בזכות מאמץ, גמישות ורצון טוב

של עובדים רבים מתוך המפעל. זה הזמן להודות

להם על כך. חשוב לציין שבשוק הכללי כוחנו התחזק

עקב חיזוק מותגים אותם אנחנו מייצגים, אבל

התחרות, כתמיד, קשה ושוחקת. לגבי תוכניות

העבודה לשנה הקרובה נעשות פעולות משמעותיות

כדי לאפשר ייצוא של מותגים מובילים, ובנוסף

נבדקת אפשרות של כניסה לעולם התכשיטים, ולאו

דווקא מזהב, ומי יודע? אולי אפילו נשיק מותג

שעונים חדש... הלוואי ונצליח! ורגע לפני סיום, לא  

תקציר הפרק הקודם: סיירנו בשדות ובגד"ש

המשותף, ותחמיץ החיטה, שצפינו שעוד מעט

מתחיל, יצא השבוע לדרך. התלהבנו ממגוון המוצרים

במפעל השימורים, נהנינו מריח הזבל ברפת, ובטח

כבר הספקתם להתנדב לרשימות נבחרת התורנים. 

והשבוע? השבוע נדרים לחוות מגל, נבדוק שהכל

דופק בשעונים, ונסיים במדגריית הסבתות. אז

תחזיקו חזק! אנחנו יוצאים לדרך.

יפה הוד
  אולי לא תאמינו לי שלא תכננתי מראש, אבל

בוודאי תסכימו שאין ענף שיותר מתאים לדווח עליו

בשבוע בו חגגנו את ר"ח אדר, ומי שלא מבין, כנראה

שמזמן לא ביקר בלול הודים, ומוזמן לשאול את

הוותיקים שבינינו. ענף ההודים עבר תקופה קשה

החל מהשבעה באוקטובר. סבלנו מעזיבת עובדים

שחזרו לארצם, ובמקביל הסגר מנע מהעובדים

מהשטחים להגיע. בזכות קבלת החלטות נכונה

והתגייסות של עובדים מתוך הענף ומחוצה לו,

עברנו בשלום את החודשים האחרונים וכעת מצב כח

האדם יותר יציב. אני חושב שלא רק אנחנו, אלא גם

המדינה, גילתה את השבריריות הקשורה לכח אדם

בענפי החקלאות, ופועלת היום לקבלת החלטות

המאפשרת גמישות גדולה יותר בתחום זה. 

  נושא נוסף שגרם לא מעט כאב ראש הוא מיקום

הלולים בהם מגדלים תרנגולי הודו, שממוקמים

בעוטף ובגבול הצפוני. הדבר יצר לא מעט

סיטואציות של חיפוש בית חם לאפרוחים שעתידים

לבקוע, כשבנוסף, מחלות החורף, שהיו חריפות

במיוחד השנה, הביאו להסגרים רבים שמנעו קבלת

עופות באזורים שונים. ואם אתם שואלים איך

שורדים את כל זה? אופטימיות שקיימת רק אצל מי

שעובד בענף כזה, ובעיקר חשיבה ופתרונות

יצירתיים המבוססים על ידע וניסיון רב-שנים של 

(חלק ב’)
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יכול להתאפק מלפרגן לראובן ימיני, שבגיל 85 עדיין

עובד שעות רבות בלי להחסיר דקה, ומשמש עוגן  

תפעולי וטכנולוגי - כל יום, כל היום, והזמן רק

עושה לו טוב (הזמן בעדו).

מדגריה
פסח מתקרב והמדגריה מלאה עד אפס מקום בביצים,

כרגע יש בארץ מחסור גדול של אפרוחים הקשור

למחלות החורף של העופות ולביקוש גדול לקראת

החג. הצפי הוא שעם סיום חגיגות הפסח ויום

העצמאות, הביקוש בשוק יירד וייתכן שנסבול

מעודפים בשוק הארצי. המדגריה פועלת כל העת

לשמר את לקוחותיה על ידי שירות מקצועי ותוצרת

איכותית. בשנה האחרונה נכנסו עובדים חדשים

מבנינו לחיזוק המדגריה, והבסיס היבנאי, בעיקר

בתחום האחזקה ובקרת האיכות, מביא לנו קורת

רוח, וגם תקווה גדולה, להצטרפות של חברים

צעירים חדשים גם לתחומים נוספים, ובעיקר לתחום

ניהול הייצור. 

  פרויקט הדגל של המדגריה בשנים הבאות הוא 

המדגריה החדשה שלאחר חודשים רבים  של הלוך ושוב

הצלחנו להשיג את האישור לבנייתה.  בימים אלו ממש

מקימים את הגדר המקיפה את האתר. לצערנו גם הקבלן

של המדגריה מתקשה בהשגת פועלים, ואנחנו מקווים

שבהמשך השנה הבנייה תצבור תאוצה. 

  מי שמוביל את הבנייה הוא אמנון כץ שהיה במילואים

ארוכים וכנראה שייעדר תקופה נוספת בעתיד הקרוב.

את מקומו ממלאים, כמה שרק ניתן, אייל אסולין בסיועו

של אלישע תשבי, וזה המקום להודות על הזמן

והאכפתיות של שניהם. כרגע הצפי לסיום העבודות הוא

בתחילת שנת 2025 אבל כבר כתבנו בתחילת הכתבה

שהעובדים בענף הם אופטימיים מטבעם, אז תחזיקו

אצבעות. ומי שטרם התעדכן, המדגריה התחדשה בשם,

לא עוד מדגריית "סבתות", מהיום ייקרא שמה בישראל

מדגריית "אביב".

   עד כאן להשבוע, ומה בהמשך? 

  נרחיק מזרחה למעוז שבגוש עציון, נברר מה קורה

בצפ"ה, ונגיד שלום בלול, ניתן במה לענף התקשורת,

ולענף האנרגייה ועוד... יש למה לחכות!

אל תפחד – אתה לא לבד
   לפני כשבועיים קיבלה מזכ"לית הקיבוץ הדתי, שרה עברון, פנייה מצוות יקר מקיבוץ נחל עוז: 'אנחנו מרגישים

שעם ישראל כבר לא איתנו. תעזרו לנו". 

  ברור לכולנו שהצבע הפוליטי שקיבל מטה החטופים מרתיע רבים וגם הזמן שחולף משפיע על ההירתמות של

הציבור, אך חובתנו להמשיך ולתמוך במשפחות עצמן אינה מוטלת בספק.

במחשבה משותפת וחברית נוצרו קשרים עם דמויות ציבוריות מתוך המרחב הדתי ובארגונה של קהילת נחל עוז

התקיימו קבלות שבת בימי שישי עם דמויות רבניות וקהילות דתיות שנרתמו, הגיעו לכיכר והובילו תפילה וזעקה

לשובם של החטופים. 

  הרצון העז להקל על כאב הנטישה של חברינו בנחל עוז ובכלל, עורר יוזמות ברוכות בקרב הציבור הציוני-דתי

ורבים יקדישו את תענית אסתר השנה לצום ולתפילה להשבת החטופים. 

אנו כתנועה שותפים ומעורבים ביוזמה כזו שצמחה מתוך הקיבוצים וקוראים לקיים בתענית אסתר מפגש משותף

לעיר בית שאן, ליישובי עמק המעיינות ולמוסדות העל תיכוניים בכל המרחב כולו.

  כל מי שחשוב לו להיות שותף ביוזמה זו או באחרת – מוזמן לעקוב אחרי הפרסומים שלנו בפייסבוק התנועתי

ובמזכירויות הקיבוצים שם תפורסם מודעה מפורטת על הפעילות בעמק ובאתרים אחרים ברחבי הארץ.
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מרפאה
:

ות המרפאה ו ימים טובים ובשורות טובות, צו הי שי

 mrkyavne@clalit.org.il :טל. 08-8548300, אחות חירום - 050-6998317, איחוד הצלה – 1221, דואל

שעות קבלה  ד”ר מולא: יום א’ 11:00-07:30, יום ב’ 10:30-8:00, יום ג’ 12:30-11:00, יום ה’ 18:00-16:00

משולחנה של מנהלת אשכול השירות
מיכל סופר ברלב

חנות- תחליפי חלב לתינוקות
  במשך השנים צוות החנות עושה מאמצים רבים על

מנת לרכוש עבור ילדינו את תחליפי החלב השונים.

מוצר זה לא מסופק על ידי סוכן מסוים. קיימות מספר

חברות בשוק, כשלכל חברה יש כמה וכמה סוגים

לתחליף החלב, לפי כשרויות, גיל התינוק,

חלבי/צמחוני וכו'.

  בנוסף, אופן הצריכה של מוצר זה משתנה עם גיל

הילד ושינוי זה מקשה לדעת אלו מוצרים רלוונטיים

היום ואינם רלוונטיים מחר.

נכון להיום, רכישת מוצר זה נעשית ע"י עובדי החנות

אשר יוצאים אל החנויות השונות, ורוכשים באופן

פרטי את תחליפי החלב השונים.

  מדובר במוצר יקר שאין לנו אפשרות של החזרות כמו

בשאר מוצרי החנות. לא פעם אנו נתקלים בסחורה פגת

תוקף שלא נרכשה, וזהו “בל תשחית” מובהק.  

  בחשיבה משותפת עם צוות החנות, ועל מנת לאפשר

לכל הורה לרכוש את תחליף החלב הנכון עבור ילדו.

אנו מבקשים שרכישה של מוצר זה תתבצע בצורה

עצמאית ע"י ההורים. חברי יבנה הזכאים להחזר כספי,

יגישו חשבונית רכישה עם דף החזר הוצאות לתא

הדואר של מרכזת השירותים. נשארו עדיין כמה

מוצרים בחנות, וכדאי לבדוק לפני שרוכשים בחוץ.

כמובן שהרכישה בכלבו היא עבור צריכה ביתית בלבד!

אמנת שירות
  דירקטוריון השירות עוסק בשנה האחרונה בכתיבתה

של אמנת שירות לענפי השירות בקבוצת יבנה. אמנת

השירות מפרטת עבור כל ענף את השירותים השונים

שהוא נותן, שעות הפעילות של הענף, דרכי

ההתקשרות מול הענף ועוד. 

עוד בטרם נסיים את ניסוח האמנה כולה,  נתייחס

בקדימות ראשונה לאמנת החשמלייה, זאת על פי

בקשת הענף והחברים.  

ניקוי דירות לחברים המבוגרים
  כבר תקופה ארוכה שאנו עושים מאמצים לגייס כ"א

נוסף לצוות המנקות שלנו. בתקופה האחרונה גויסו 2

מנקות שכבר הספיקו לפרוש. בימים אלו אנחנו

עומדים מול מספר חברות כוח אדם על מנת לאייש

תפקיד זה. אנו מבינים את חשיבות שירות זה לחברים

ועושים מאמצים רבים על מנת לגייס כ"א ולתת את

השירות בצורה הטובה ביותר.

השנה הודיעו על דחיית טיולי החורף שהיו מתוכננים למסלולים בצפון לרגל 50 שנה
למלחמת יום כיפורים. הנימוקים לדחייה - מובנים. 

מצד שני, דווקא בתקופה זאת יש צורך רב בגיבוש ובחיזוק הרוח. 
אני מציע לפעול השנה על פי מתכונת אחרת ולקיים סופ"ש בירושלים! 

בואו לא נוותר על ההזדמנות לנפוש ביחד, להתעשר ברוח, ולייצר ולתחזק את הקירבה בינינו 
על בסיס חווייתי.

ע.ע .

דעת יחיד

חדר כושר
  בשעה טובה ומוצלחת סיימנו את עבודות השיפוץ

בחדר הכושר. עבודות השיפוץ כללו החלפת רצפה בכל

המתחם וצביעה מחדש. הציבור מוזמן להגיע ולהתרשם

ובעיקר להנות ממתחם חדר הכושר!
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שימצא שהתקציב לא מספיק עבורו. ללא הסכמה

בנושא זה לא ניתן יהיה לבצע הפרטה נכונה.

למה להקדים את ההצבעה העקרונית?  

  חלק מהסיבות שקידום סעיפי הבקרה בתקציבית

נדחה והתעכב היה חוסר הביטחון שאנו הולכים

בסופו של דבר להפרטה. פעולות אחדות בפרויקט

דורשות השקעה תקציבית בכוח אדם (הרשמה)

ובבנייה (ציוד) והתקדמותן תהיה מהירה ובטוחה

יותר כאשר נדע שיש לכך היתכנות והסכמה

חברתית.       

  אז מהי תוכניתה של הנהלת הקהילה?

א.    הצבעה עקרונית                            - מרץ ��   
                                                                               

ב.    ביצוע פיילוט בו תירשמנה הוצאות החברים
       באופן מלא                                    -  ספטמבר ��   

    

ג.     הצבעה על תקציבי המזון האישיים 
       (“החוברת”)                                   - ינואר ��

ד.    החלת ההפרטה הלכה למעשה        - מרץ ��                        

  בין ביצוע ההצבעה העקרונית ובין תחילת הפיילוט

יהיה צורך להשלים את הפעולות הבאות:

  השלמת איחוד החנויות, נעילת המטבח, תכנון

וביצוע "חצר ההגשה העצמית", ארגון רישום מהיר

ויעיל שיכלול מסך להצגת מחירים, קופות מותאמות,

רושמים מיומנים, וכן הוצאת מהדורה מתוקנת של

חוברת ההפרטה עם המחירים המעודכנים. לכל אחת

מהמשימות יש צוות, אחראי, תקציב ולוח זמנים

שמאפשר לקדם את הנושא. 

  עבודה רבה לפנינו אך אנו מאמינים שניתן לבצע

אותה במקצועיות, בהוגנות, בלו"ז שנקבע ובתקציב

הנכון. 

ומה יהיה אם ההצבעה העקרונית לא תזכה ברוב

הדרוש? 

  הנהלת הקהילה תביא תוכנית מוקטנת ומותאמת

לבקרת צריכת המזון בלבד. 

הנהלת הקהילה

זה זמן רב אנחנו שומעים את הקולות: "נו כבר,

תעשו את זה!", "אתם עושים מעצמכם צחוק!"

  אכן, שנתיים עברו מאז ההצבעה על הפרטת המזון

בה תמכו 60% מהחברים, רוב שאינו מספיק להעברת

ההחלטה ונראה שהנושא נותר "תקוע". 

  אנו מבקשים להציג במוצ”ש הקרוב באספה תוכנית

מלאה להפרטת המזון, שעונה לדעתנו לקשיים שונים

שעלו מציבור החברים בנושא זה. התוכנית תכלול

את המרכיבים הבאים: סיום הכנת החנות המאוחדת

והעברת מוצרי ה"מיני" לחנות, סגירת המטבח

לחברים ועוברי אורח, הכנת מערך ההגשה לרישום

ותשלום עבור הארוחות, תמחור מקצועי של המנות,

עדכון המחירים בחוברת התקציבים, ובניית מנגנון

רישום וחיוב בחדר האוכל ובחנות. אין מדובר

במשימות קשות במיוחד, אך האתגר המרכזי הוא

להשיג את אמון הציבור שהתקציבים נבנו נכון

ובצורה הוגנת כלפי כל קבוצות האוכלוסייה. 

כיצד עושים זאת? 

  יש לתמחר נכון את המנות בחדר האוכל בצורה

שתאפשר לענף המזון לסיים את שנת התקציב

באיזון תקציבי. יש לאפשר משך זמן משמעותי, של

כמה חודשים, בו חברים יקבלו מידע אמין על צריכת

המזון שלהם ויוכלו ללמוד להתאים אותה לתקציבם.

בשלב זה לא יתבצע חיוב אמיתי אלא רק יימסר

מידע לכל משפחה על הוצאותיה. בסיומו של שלב זה

נצביע על החוברת ואם יתברר שיש הכרח בתיקונים

הם ייעשו עוד בטרם יחל החיוב. 

האם הכסף יספיק לי? 

  המוסכמה בין רבים מאיתנו היא שרבים מאיתנו

צורכים את המזון באופן בזבזני. בהנחה שתקציב ענף

המזון יישמר ואף יגדל מעט התקציב אמור להספיק

לכולנו וגם להשאיר לרבים מאיתנו עודף. אך זאת

אך ורק אם נשכיל לשנות את הרגלי צריכה

ולהתאימם למוצרים מופרטים. מי שיבדוק עצמו ללא

נכונות להשתנות ותוך רצון להמשיך ולבזבז סביר 



על השירים: יצחק ברוכי

על השירים: יצחק ברוכי

 .bimkomon@gmail.com :המערכת: דינה ספראי ואודיה קינסבורסקי. מאמרים שילחו לדואל
 

יש לשלוח חומר עד יום רביעי ב-09:00. 
במקרים חריגים עד רביעי ב-16:00 - בתיאום מוקדם.

בּוֹאוּ נָשִׁיר אֶת הַשִּׁיר הַמְּטרָֹף שֶׁל הָאָרֶץ 

בּוֹאוּ נָשִׁיר אֶת הַשִּׁיר הַצָּהבֹ שֶׁל הַחוֹל 

יַחְפָנִים מִתְהַלְּכִים לְאָרְכָּהּ וּלְרָחְבָּהּ שֶׁל הָאָרֶץ 

וְעוֹשִׂים אִתָּהּ אַהֲבָה, אֲנָשִׁים פּוֹרְקֵי עלֹ. 

אֵיפהֹ הָאָרֶץ הַהִיא, שֶׁקָּרְאוּ לָהּ קְטַנְטנֶֹת? 

אֵיפהֹ אוֹתָהּ אַהֲבָה מְגֻלֶּלֶת בְּחוֹל? 

אָנַרְכִיסְטִים הוֹלְכִים בַּדְּרָכִים, לְעוֹרָם רַק כֻּתּנֶֹת 

וּבוֹעֶרֶת אֵשׁ בְּראֹשָׁם שֶׁשּׂוֹרֶפֶת הַכּלֹ.

תְּנוּ לִי לָשׁוּב אֶל אוֹתָהּ הַפִּנָּה הַנִּדַּחַת 

אֵיפהֹ אוֹתָם הַחַיִּים עִם שִׂמְחַת הַפַּשְׁטוּת ?

תְּנוּ לִי מִלִּים עֲזוּבוֹת, מַנְגִּינָה נִשְׁכַּחַת, 

לְהוֹצִיא מִבֵּין הַקּוֹצִים, קְרָעִים שֶׁל יַלְדוּת. 

תְּנוּ לִי לָשִׁיר אֶת הַשִּׁיר הַחוֹלֶה, הַקּוֹדֵחַ 

מְאהָֹב וְזָרוּק אֲמִתִּי בְּלִי זֶהוּת וּזְכוּיוֹת 

תְּנוּ לִי לַחֲזרֹ בַּדְּרָכִים הַחוֹלוֹת אַהֲבָה לַיָּרֵחַ 

שׁוּב לַחֲזרֹ לָלֶכֶת יָחֵף עַל שִׁבְרֵי זְכוּכִיּוֹת.

יהושע סובול השיר על הארץ /

יומן השבוע
אספה בנושא הפרטת המזון - מוצ”ש ב-21.00

צהריים וערב לימוד לקראת פורים בצהלי,  פתוח לציבור - יום ראשון בבית המדרש.

פגישה עם אייל ריין - יום שני ב-20.00 באולם האירועים.


